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 Z Á P I S 
 

zo  16.  riadneho zasadnutia ObZ Obce Poniky, ktoré sa konalo dňa 31. októbra 2012 

v zasadacej miestnosti Obecného úradu v Ponikách 

 

Prítomní :                               podľa prezenčnej listiny 

         

Program:                                podľa pozvánky, ktorá tvorí súčasť tohto zápisu 

 

K bodu č. 1 

Otvorenie 16. riadneho zasadnutia ObZ v Ponikách 

Zasadnutie otvoril a prítomných privítal starosta obce Mgr. Samuel Bračo.  

 

K bodu č. 2 

Schválenie programu rokovania zastupiteľstva obce Poniky 

Poslanci ObZ v Ponikách boli oboznámení s programom rokovania, ktorý bol upravený 

a doplnený. Vypustil sa bod 8. Informatívna správa: komisia školstva, kultúry a športu, 

nakoľko Mgr. Jana Turčanová ostáva v komisii a miesto neho sa doplnil bod 8. Výmena 

hasičských áut. Ďalej bol doplnený bod 11. Rôzne – Prezentácia spoločnosti FOST solutions, 

s.r.o.. ObZ jednohlasne schválilo program 16. zasadnutia ObZ s navrhovanými zmenami. 

Hlasovanie: 6/0/0/ 

 

K bodu č. 3 

Voľba pracovných komisií, zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

Zápisnica z rokovania ObZ bude vyhotovená zamestnancami Obecného úradu v Ponikách. 

 

Mandátová komisia:  Vojtech Petlach – predseda 

Mgr. Lenka Piačeková - členka 

                                      Miroslav Šávolt - člen 

    Hlasovanie:  6/0/0/ 

 

Volebná komisia:       Mgr. Lenka Piačeková - predsedníčka 

                           Miroslav Šávolt – člen 

                          Miroslav Magna – člen 

Hlasovanie: 6/0/0/ 

 

Návrhová komisia:      Ing. Andrej Meško – predseda 

                                     Vojtech Petlach - člen 

                                     Miroslav Šávolt - člen 

Hlasovanie: 6/0/0/ 

 

Overovatelia zápisnice: Vladimír Magna 

    Vojtech Petlach 

Hlasovanie: 6/0/0/ 

 

K bodu č. 4 

Správa nezávislého audítora 

ObZ vzalo na vedomie Správu nezávislého audítora za rok 2011. 

Hlasovanie: 6/0/0/ 
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K bodu č. 5 

Nakladanie a hospodárenie s majetkom obce Poniky 

5.1. Žiadosť o odpredaj pozemkov v prospech Pavla Kosca s manž. Oľgou, bytom Podžiar č. 

98, Poniky 

V rozprave Ing. A. Meško vysvetlil prítomným, o ktoré pozemky sa jedná s tým, že vidí 

problém s tou časťou pozemku, kde bola predtým zastávka, hlavne v zime pri odhŕňaní snehu. 

ObZ :  

a) Vzalo na vedomie žiadosť o odkúpenie:  časti pozemku parc. č. KN „E“ 3633 o výmere 36 

m
2
, časti pozemku parc. č. KN „E“ 3634 o výmere 29 m2,  časti pozemku parc. č. KN „E“ 

3646/1 o výmere 85 m
2
,  časti pozemku parc. č. KN „E“ 3646/2 o výmere 45 m

2
, t.č. 

vedených na LV č. 2510  na základe žiadosti Pavla Kosca s manž. Oľgou, obaja trvale bytom 

Podžiar č. 98, Poniky, Poniky. 

Hlasovanie: 6/0/0 

b) Predbežne schválilo odpredaj časti pozemku parc. č. KN „E“ 3633 o výmere 36 m
2
,  časti 

pozemku parc. č. KN „E“ 3634 o výmere 29 m
2
, časti pozemku parc. č. KN „E“ 3646/1 o 

výmere 43 m
2
, časti pozemku parc. č. KN „E“ 3646/2 o výmere 45 m

2
, t.č. vedených na LV č. 

2510 v prospech žiadateľov Pavla Kosca s manž. Oľgou, obaja trvale bytom Podžiar č. 98, 

Poniky. 

Hlasovanie: 6/0/0 

c) Neschválilo odpredaj časti pozemku parc. č. KN „E“ 3646/1 o výmere 42 m
2
, t.č. vedenej 

na LV č. 2510 v prospech žiadateľov Pavla Kosca s manž. Oľgou, obaja trvale bytom Podžiar 

č. 98, Poniky. 

Hlasovanie: 6/0/0 

d) Odporučilo žiadateľom dať vyhotoviť geometrický plán so zameraním  pozemkov. Až po 

predložení geometrického plánu, bude ObZ v Ponikách žiadateľom odsúhlasený odpredaj 

predmetných pozemkov. 

Hlasovanie: 6/0/0 
 

5.2. Žiadosť o odpredaj pozemku v prospech Jána Filipka s manž. Máriou, bytom Dolná 

ulica č. 62, Poniky 

V rozprave Mgr. Samuel Bračo vysvetlil prítomným, o ktorý pozemok sa jedná.  

ObZ :  

a) Vzalo na vedomie  žiadosť o odkúpenie časti pozemku parc. č.  KN „E“ 8585/1 cca o 

výmere 40 m
2
, t.č. vedenom na LV č. 2510  na základe žiadosti Jána Filipka s manž. Máriou, 

obaja trvale bytom Dolná ulica č. 62, Poniky. 

Hlasovanie: 6/0/0 

b) Predbežne schválilo odpredaj časti pozemku parc. č.  KN „E“ 8585/1 cca o výmere 40 m
2
,  

t.č. vedenom na LV č. 2510 v prospech žiadateľov Jána Filipku s manž. Máriou obaja trvale 

bytom Dolná ulica č. 62, Poniky. 
Hlasovanie: 6/0/0 

c) Odporučilo  žiadateľom dať vyhotoviť geometrický plán so zameraním  pozemku. Až po 

predložení geometrického plánu, bude ObZ v Ponikách žiadateľom odsúhlasený odpredaj 

predmetného pozemku. 

Hlasovanie: 6/0/0 

 

5.3. Žiadosť o odpredaj pozemku v prospech Ing. Milana Steinhübela, bytom Partizánska č. 

25, Slovenská Ľupča 

V rozprave Mgr. Samuel Bračo vysvetlil prítomným, o ktorý pozemok sa jedná.  

ObZ :  
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a) Vzalo na vedomie žiadosť o odkúpenie časti pozemku parc. č.  KN „E“ 8585/1 cca o 

výmere 90 m
2
, t.č. vedenom na LV č. 2510  na základe žiadosti Ing. Milana Steinhübela, 

trvale bytom Partizánska č. 25, Slovenská Ľupča. 

Hlasovanie: 6/0/0 

b) Predbežne schválilo odpredaj časti pozemku parc. č.  KN „E“ 8585/1  cca o výmere 90 m
2
, 

t.č. vedenom na LV č. 2510 v prospech žiadateľa  Ing. Milana Steinhübela, trvale bytom 

Partizánska č. 25, Slovenská Ľupča. 

Hlasovanie: 6/0/0 

c) Odporučilo žiadateľovi dať vyhotoviť geometrický plán so zameraním  pozemku. Až po 

predložení geometrického plánu, bude ObZ v Ponikách žiadateľovi odsúhlasený odpredaj 

predmetného pozemku. 

Hlasovanie: 6/0/0 

 

K bodu č. 6 

Príkaz starostu obce na vykonanie inventarizácie majetku obce Poniky za rok 2012 

V rozprave vystúpili: 

Ing. A. Meško v rozprave navrhol zaradiť do inventarizačnej komisie pre OPL aj predsedu 

DR OPL Ing. J. Machalu. Nakoľko prítomný Ing. J. Machala s návrhom súhlasil, bol tento na 

mieste zaradený do uvedeného zoznamu. 

ObZ   

a) Vzalo na vedomie príkaz starostu obce Poniky na vykonanie Inventarizácie majetku Obce 

Poniky za rok 2012. 

Hlasovanie: 6/0/0/ 

b) Schválilo príkaz starostu obce Poniky na vykonanie Inventarizácie majetku Obce Poniky 

za rok 2012. 

Hlasovanie: 6/0/0/ 

 

K bodu č. 7 

Informatívna správa: hlučnosť 

ObZ  vzalo na vedomie informatívnu správu ohľadne hlučnosti v obci.  
Hlasovanie: 6/0/0/ 

 

K bodu č. 8 

Výmena hasičských áut 

V rozprave vystúpili: 

Mgr. Samuel Bračo informoval prítomných o možnosti výmeny súčasného hasičského auta 

Liaz za Tatru 148, ktorá má 6000 l nádrž, lepšiu priechodnosť terénom a iné výhody. 

Nadviazal komunikáciu s firmou Quintal, ktorá sa zaoberá repasovaním, kúpou a odpredajom 

hasičskej techniky aj použitej. Minulý týždeň sa vykonala obhliadka a skúška Tatry 148 (v 

Čechách) spolu s L. Búlikom, veliteľom DHZ Poniky, Ľ. Magnom a šéfom firmy Quintal (P. 

Stankovič). 

Ľ. Magna oboznámil prítomných s technickými podrobnosťami Tatry s tým, že na naše 

podmienky je to ideálne auto. 

Po dôkladnom preskúmaní Liaz-ky sa však zistilo, že tu nie je dobré čerpadlo, ktoré je 

problém zohnať.  

Ľ. Magna podotkol, že p. Stankovič chce túto Liaz-ku zrepasovať a dať do pôvodného stavu. 

Mgr. S. Bračo povedal, že Stankovič má záujem o Liaz-ku, len ju musí predtým zrepasovať. 

Navrhol výmenu Liaz-ky za Tatru 148 a doplatok cca 3300 eur, čo považuje za výhodný 

návrh, nakoľko aj keby obec zakúpila nejakú Tatru za 5000 eur, budú sa musieť do nej vrážať 

ešte ďalšie peniaze. 
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Aj podľa Ľ. Magnu je to výhodné, aj keď to nie je nové auto. 

Mgr. S. Bračo uviedol, že sa zbavíme Liaz-ky a aj to druhé staré hasičské auto predáme 

a budeme mať len jedno poriadne auto. Zámenu áut sme komunikovali aj s hlavnou 

kontrolórkou obce, išlo by to zámennou zmluvou, ale musia byť vypracované znalecké 

posudky na obe hasičské autá. Toto je len predbežný stav, aby sa začalo konať. Keď bude 

pripravená zmluva, aj tak to opäť pôjde do ObZ. 

ObZ 

a) Schvaľuje zámer výmeny hasičského auta Liaz CAS 25 za hasičské auto Tatra 148 CAS 

32. 

Hlasovanie: 7/0/0/ 

b) Odporučilo vypracovať znalecké posudky na obe hasičské vozidlá a predložiť ich na 

rokovanie Obecného zastupiteľstva. 

Hlasovanie: 7/0/0/ 

c) Žiadalo predložiť návrh zámennej zmluvy na rokovanie Obecného zastupiteľstva. 

Hlasovanie: 7/0/0/ 

 

K bodu č. 9 

Informatívna správa o spolupráci so Slovenským vodohospodárskym podnikom 

ObZ vzalo na vedomie informatívnu správu starostu o pokračovaní spolupráce pri čistení 

a úprave vodných tokov v obci Poniky so Slovenským vodohospodárskym podnikom.  

Hlasovanie: 7/0/0 

 

K bodu č. 10 

Vybudovanie optickej siete 

V rozprave vystúpili: 

Mgr. R. Mikušinec vysvetlil prítomným, že začiatok optickej siete by mal slúžiť ako nejaká 

spoločná obecná sieť, kde by boli uložené dokumenty obce, občania by mali zadarmo prístup 

k týmto dokumentom, časom by sa na to pripojila škola, škôlka, aby sa zjednotili jednotlivé 

inštitúcie, ktoré v obci sú. Čo sa týka ďalšieho využitia, optická sieť by mala byť vybudovaná 

zadarmo, zadarmo by mala byť aj spravovaná a zároveň by mala byť poskytovaná aj iným 

poskytovateľom internetových alebo iných elektronických služieb. To by už ale bolo 

spoplatnené. 

Mgr. S. Bračo podotkol, že obec chce vybudovať na niektorých miestach kamerový systém, 

ktorý by mal byť tiež tu napojený. 

Mgr. R. Mikušinec uviedol, že v prvom kroku by sa malo dať 5 kamier, hlavne na detské 

ihriská, ktoré boli zrekonštruované. Zároveň budú umiestnené tie kamery tak, aby sa dalo 

napríklad zistiť kto odváža odpad tam, kde sa nesmie vyvážať. Presne tak by mali byť 

nasmerované. Ďalšia kamera by mala byť umiestnená na Námestí Štefana Žáryho smerom 

k pošte a ďalšia by mala byť na vstupe do obce (AGRO-Poniky). Čo sa však týka tých 

kamier, firma Webra to chce zaplatiť v rámci projektu, ale zatiaľ nevyšla výzva. Obec by to 

opäť nestálo nič. Aj zmluva na kamerový systém potom pôjde cez zastupiteľstvo. 

Ing. A. Meško sa spýtal, či sa tie káble natiahnu zo Stráni smerom k obecnému úradu a či sa 

potom bude pokračovať ďalej. 

Mgr. R. Mikušinec odpovedal, že áno a každý kto sa bude chcieť do tej optickej siete sa bude 

môcť pripojiť, samozrejme získa určité výhody. 

Ďalej sa Ing. A. Meško spýtal po akým stĺpoch budú káble ťahané. 

Mgr. R. Mikušinec odpovedal, že po rozhlasových. Ak to nebude možné po rozhlasových, 

bude sa hľadať iné riešenie. 

M. Šávolt poznamenal, že by chcel byť prizvaný na jednanie s P. Kožiakom, konateľom firmy 

Webra, a to hlavne kvôli stožiaru, aby si tam veľa vecí nenavešali. 
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M. Magna sa spýtal, či to neobmedzí iných prevádzkovateľov. 

Mgr. R. Mikušinec odpovedal, že nie. Túto sieť v skutočnosti nerobí Webra, ale robí ju T-

com cez Webru. Toto je tá dôležitá informácia. A T-com trvá na tom, že ktokoľvek bude 

chcieť, bude sa môcť pripojiť na optiku. 

Ing. A. Meško sa spýtal, čo to spraví s cenami. 

Mgr. R. Mikušinec odpovedal, že p. Kožiak nevravel zatiaľ o žiadnych zmenách cien. 

Hlavným zmyslom je, aby sa pospájala dedina a ľudia, ktorí nemajú prostriedky na internet, 

aby sa dostali aspoň k základným dokumentom obce. 

Ing. A. Meško sa spýtal, či táto zmluva rieši len vybudovanie optickej siete a jej 

prevádzkovanie. Do budúcna budú nejaké záväzky obce voči nim? Je tu aj riziko starých, 

resp. nespôsobilých stĺpov 

Mgr. R. Mikušinec uviedol, že Webra sieť vybuduje, dá ju obci do užívania a bude sa o ňu 

starať. 

M. Šávolt poznamenal, že ich treba zavolať ešte na jednanie a doriešiť tam isté veci. 

Mgr. S. Bračo povedal, že ho zavoláme na ObZ. 

ObZ :  

a) Neschválilo návrh Zmluvy o bezplatnom vybudovaní optickej siete v obci Poniky a jej 

bezplatnom využívaní obcou Poniky. 

Hlasovanie: 7/0/0 

b) Odporučilo spoločnosti Webra Solutions, s.r.o. so sídlom Komenského č. 14532/12C, 

Banská Bystrica, zast. Pavlom Kožiakom, konateľom spoločnosti, odprezentovať návrh, resp. 

zámer na najbližšom zasadnutí Obecného zastupiteľstva obce Poniky. 

Hlasovanie: 7/0/0 

 

K bodu č. 11 

Rôzne 

Zástupcovia spoločnosti FOST solutions, s.r.o dostali priestor na prezentáciu svojho 

podnikateľský zámer ohľadne poskytovania verejnej elektrokomunikačnej siete a výstavby 

stožiara v časti obce Ponická Lehôtka. 

Mgr. S. Bračo uviedol, že sa jedná o obecný pozemok, čiže nájomná zmluva naň pôjde tiež od 

ObZ na schválenie, aby sa to dalo realizovať. Toto je len predbežné konanie na prezentovaný 

zámer. 

Poslanci ObZ súhlasili so zámerom spoločnosti FOST solutions, s.r.o. s tým, že na najbližšom 

zasadnutí ObZ bude predložená nájomná zmluva na odsúhlasenie. 

 

K bodu č. 12 

Diskusia 

V diskusii vystúpili: 

Ing. A. Meško sa spýtal na ploty, ktoré sa opravovali na detských ihriskách v Ponikách a na 

Ponickej Lehôtke. Pokladá ich za nebezpečné a nevyhovujúce. Nové oplotenie je podľa neho 

pre deti nebezpečné, nakoľko je to rovno pri ceste a môžu cez to bez problémov preliezť. 

Mgr. S. Bračo vysvetlil, že nové oplotenie či už drevené alebo plechové stojí od 5000 do 7000 

eur. Takto sa vzalo drevo z OPL. Zdalo sa to ako rozumné riešenie. Hľadalo sa čo 

najrýchlejšie a najefektívnejšie riešenie, aby to plnilo aj svoj účel, pretože tie ploty už 

nemohli ostať v stave v akom boli. 

Ing. A. Meško podotkol, že takto je to na detské ihrisko neprijateľné. Kde sa zdržiavajú malé 

deti, norma určuje, že do 60 cm musí mať plot plnú výplň. 

Mgr. S. Bračo odovzdal poslancom fotokópie sťažnosti SVB a NB so sídlom spoločenstva 

v Ponikách, Družstevná ulica č. 213 na Ing. Jána  Filipču z Družstevnej ulice č. 213 a anonym 
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od občanov Poník – podnet o nápravu stavu. Čo sa týka sťažnosti informoval poslancov, že 

bude zvolaný štátny stavebný dohľad. 

Poslanci ObZ sa dohodli, že čo sa týka anonymného podnetu odpovedať nebudú, avšak pokiaľ 

sa pisateľ čitateľne podpíše bude mu kvalifikovane a plnohodnotne odpovedané. 

 

K bodu č. 13 

Záver 

Pozn.: Zvukový záznam zo 16. riadneho zasadnutia ObZ Obce Poniky je archivovaný na 

Obecnom úrade v Ponikách. 

 

Zapisovateľka:   Ing. Sabina Kaplánová ................................................ 

 

Overovatelia zápisnice:  Vladimír Magna   ..................................................  

 

       Vojtech Petlach  .................................................. 

 

Starosta obce:    Mgr. Samuel Bračo  ..................................................  

 

Prednosta obce:  Mgr. Roman Mikušinec ..................................................  


